
SVJ 637 - schůze DV dne 20.listopadu2012 
P ř í t o m n i :   
Andrea ŠAFRÁNKOVÁ, Blažej GRZNÁR, Miloslava MOCKOVÁ, Václav KRUPECZ, 
Luboš PILAŘ, Jakub HŮRKA, Pavla CHARVÁTOVÁ, Petr CHARAMZA, Václav TROLLER 

 

počet %  usnášeníschopná 
9 64,3 ano 

 

Program: 

1. Hospodaření  

a) členům DV rozesláno čerpání DZO za říjen + zveřejněno na webu SVJ637 

b) členům DV rozesláno aktuální info o dlužnících, seznam zveřejněn 
ve vchodových vývěskách 

DV bere na vědomí 

2. Projekty 

a) stupačky – vzhledem k tomu, že rekonstrukce stupaček TUV a SV nebyla 
předmětem jednání shromáždění našeho SVJ a zároveň přesvědčení, že 
vzhledem k stavu těchto stupaček je nutné rekonstrukci provést, bylo DV 
navrženo provést „dohlasování“ pomocí podpisových archů, které budou 
v nejbližších dnech připraveny k vyjádření a podpisu vlastníky BJ. Zároveň 
navrhnuto, aby t.zv. „čtvrté“ stupačky (atypické byty podél průchozích 
chodeb – 8 vchodů) byly pro složitost a nákladnost řešeny mimo tento 
projekt. 

DV souhlasí s navrženým „dohlasování“ a vyjmutím „čtvrtých“ stupaček z projektu. 

 

b) fasáda, vstupy, okna – k diskusi barevné řešení fasády, způsob zateplení 
průchodů (zesílení povrchové úpravy tepelné izolace dvojitou perlinkou), 
výměna oken a vstupů v NP (použít běžná plastová okna, dveře – vybavení 
nad rámec si hradí majitel NP sám).  

DV odsouhlasil barevný návrh fasády (varianta č.1) a další navrhnutá řešení 

3. Deratizace 

a) diskutován problém s výskytem hlodavců (potkani) v sklepních i 
mimosklepních prostorách domu. Navrženo problém řešit pořízením a 
rozmístěním nových návnad ve sklepech a zápach úklidem těchto prostor.   

DV odsouhlasil navrhnutá řešení 

 

Zápis byl schválen 11.12.2012 

 

 

 

 


